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تعامل  اینکه  بیان  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
مسئولان البرز بسترساز رشد ورزش در استان 
است، اضافه کرد: امیدواریم در سال های آینده 
اخبار خوشی از موفقیت ورزشکاران البرزی در 
توانیم  می  ببینیم.  بین المللی  رویدادهای 
در البرز موقیعتی را پیش بیاوریم که شاهد 

میزبانی رویداد های بزرگ بین المللی باشیم.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از اداره کل 
استانداری  الملل  بین  امور  و  روابط عمومی 
البرز، مسعود سلطانی فر در آیین افتتاح پروژه 
به  فردیس  شهدای  طبقاتی  ورزشی  سالن 
متراژ 1800 مترمربع، گفت: خداوند توفیق 
برداری  بهره  به  را  پروژه  چندین  امروز  داد 
باسرمایه گذاری بخش  برسانیم که بخشی 
خصوصی همراه بود تا زمینه مشارکت بیشتر 
نیمه  بخش خصوصی در تکمیل پروژه ای 

تمام فراهم شود.
وزیر ورزش و جوانان بیان کرد: در یک سال 
گذشته موفقیت های زیادی در عرصه های 
موفقیت  این  جمله  از  داشتیم  المللی  بین 

ها کسب رتبه پنجم جهان توسط تیم ملی 
والیبال کشور بوده است.

این مقام مسؤول اضافه کرد: خدا را شاکریم 
اگر20 سال پیش حسرت برد از تیم های کره 
ای را داشتیم امروز کسب مقام های برتر این 

رشته برای ما امری عادی است.
وی به کسب رتبه سوم جهان شمشیربازی 
حاکی،  رشته  در  شد:  آور  یاد  و  کرد  اشاره 
تکواندو، ورزشکاران دانشجو و کارگر ایرانی در 
عرصه های آسیایی و جهانی موفق به کسب 

مقام رتبه برتر شده ایم.
بخش  در  البرز  استان  در  داد:  ادامه  وی 
استعدادیابی نیز خوب نتیجه خوبی گرفته ایم؛ 
البرز  استان  وجود استعدادهای کم نظیر در 

حائز اهمیت است. 
تعامل  اینکه  بیان  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
مسئولان البرز بسترساز رشد ورزش در استان 
است، اضافه کرد: امیدواریم در سال های آینده 
اخبار خوشی از موفقیت ورزشکاران البرزی در 
توانیم  می  ببینیم.  بین المللی  رویدادهای 

در البرز موقیعتی را پیش بیاوریم که شاهد 
میزبانی رویداد های بین المللی باشیم. 

وی با بیان اینکه سالن 6 هزار نفری استان 
البرز از اهمیت ویژه ای برخوردار است، یادآور 

شد: وضعیت اجرای پروژه های مشابه انقلاب 
کرج در استان های کردستان، شیراز و البرز 
مطلوب تر از بقیه است که امیدواریم پیش از 
اتمام سال هر سه پروژه به بهره برداری برسد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
البرزگفت: منطقه مرغک توان ایجاد اشتغال 
به  باید  بنابراین  دارد  را  نفر  بر 2هزار  بالغ 

روند ساماندهی آن سرعت بخشید.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از اداره کل 
استاندار  الملل  بین  وامور  عمومی  روابط 
بیان  با  شاهمرادی  جهانگیر  البرز،  ی 
اینکه در سومین  جلسه سامان دهی لکه 

صنعتی  منطقه  محوریت  با  صنعتی  های 
رونق  سال  در  افزود:   ، شد  برگزار  مرغک 
که  اقتصادی   جنگ  به  توجه  وبا  تولید 
کشور با آن درگیر است ضروریست که با 
همت وهمراهی تمام دستگاه ها بتوانیم بر 
مشکلات فائق آییم به  همین منظور برنامه 
های متفاوتی در حوزه معاونت اقتصادی در 

نظر گرفته شده است. 
معاون هماهنگی  امور اقتصادی در همین 
راستا بیان کرد: سامان دهی منطقه صنعتی 
مرغک با 30 واحد تولیدی فعال  وصاحب 
برند همچنین  مساحتی بالغ بر 200 هکتار  
یکی از بر نامه های معاونت اقتصادی است 
توان   می  آن  کردن  دار  شناسنامه  با  که 
مشکلات واحدهای موجود را برطرف نمود 
وبه حفظ واحدهای تولیدی فعال واشتغال 

آن کمک کرد. 
وی در ادامه افزود :در این مناطق فضاهای 

دارد  وجود  تولیدی  های  واحد  بین  خالی 
مناطق  این  در  بنیان  دانش  موسسات  که 
مستقر خواهند شد و پیش بینی اولیه  بر 
این است که  منطقه صنعتی مرغک  توان 

ایجاد اشتغال بالغ  بر 2هزار نفر را دارد.
شاهمرادی گفت: تاکید استاندار البرز بر این 
است که هرچه سریع تر لکه های صنعتی 
سامان دهی شوند در حال حاضر 15 مورد 
مناطقی  با  الویت   و  است  شناسایی شده 
می باشد که بیشترین واحد صنعتی در آن 

مستقر هستند.
اشاره کرد:اکنون 5 مورد در  ادامه  وی در 
الویت قرار دارد که امروز سومین جلسه در 
خصوص ساماندهی لکه ها صنعتی واولین 
جلسه مشترک با هیا ت امنا منطقه صنعتی 
مرغک ومدیران مرتبط دستگاه های اجرایی 
بود تا بتوان با هم افزایی دستگاهها  روند 

حل مشکلات این مناطق را تسریع کرد.

ها  آن  راس  در  و  ورزش  وزارت  اشتباهات 
یافته  فزوني  نرمال  ازحد  فوتبال  فدراسیون 

است!
ناکامي ها پي در پي در تمام سطوح ملي، 
ناداوري ها، بي  به  فراگیر نسبت  نارضایتي 

نظمي در برگزاري بازي هاي لیگ، افزایش 
دامنه دلالي و فساد، عدم نظارت بر مدارس 
هنجار شکن اجتماعي فوتبال، عدم شفافیت 
در منابع و مصارف، فقدان سیستم نظارت بر 
عملکرد از سوي وزارت ورزش، صدور برخي 
احکام انضباطي سوال بر انگیز، بحران بلیت 
فروشي مسابقات و ده ها ایراد دیگر که ذکر 
همه آن ها در این مقال نمي گنجد )!؟( اما 
دستگاه  هیج  چرا  است؛  مطرح  سوال  این 
مجلس  خصوص  به  و  کشور  در  مسئولي 
شوراي اسلامي که در راس امور قراردارد، به 
عنوان وکلاي ملت )!(رئیس فدراسیون فوتبال 

را بازخواست نمي کند؟
محمل قانوني وجود ندارد و فدراسیون نهاد 
غیر دولتي است و ترس بي معني از فیفا و 
محرومیت فوتبال دارند، قبول! اما نهادي که 
داراي مجمع مي باشد و ریاست آن بر عهده 
وزیر ورزش است، بدیهي است استیضاح وزیر 
با کارت زرد هم  فوتبال  به خاطر  که حتي 

مواجهه نشده کاري سهل و آسان است!
حالا چرا نمایندگان در برابر فوتبال و مهدي 
تاج سکوت اختیار کرده اند؟ گفته مي شود 
تا جمع آوري  را  اقداماتي  نمایندگان  برخي 
امضاء انجام داده اند اما کرارا از سوي رئیس 

مجلس به آرامش و خونسردي دعوت شده اند 
و عملا این موضوع  مثل  استیضاح  سایر وزرا 

)!( در هاله اي از ابهام قرار گرفت.
از آقاي لاریجاني، رئیس ضعیف ترین و در 
عین حال محافظه کارترین مجلس تاریخ نظام 
جمهوري اسلامي مي پرسم؛چرا به فدراسیون 
فوتبال که مخاطب آحاد مختلف مردم فوتبال 
دوست ایران مي باشد، نباید نزدیک نشد؟ مگر 
فدراسیون فوتبال سفارت انگلیس است که اگر 
حکم استیناف فینال جام حذفي  را مقابلش 

پاره کنند، آسمون ریسمون شود؟
مماشات تا به کجا؟

وزير ورزش و جوانان:

تعامل و انسجام مسئولان البرز بسترساز رشد ورزش است

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز عنوان کرد؛

ضرورت سامان دهی منطقه صنعتی مرغک با ۳۰ واحد صنعتی فعال

فدراسیون فوتبال ياسفارت انگلیس؟

آقاي لاريجاني، وزير ورزش را استیضاح کنید!

قطره قطره جمع گردد... 
همه ما شاید در آشنایان دور، 
یا نهایتا اقوام سببی، افرادی 
را بشناسیم که احیانا مشکل 
اشتغال داشته اند که به شکر 
خدا به لطائف الحیلی بر این 
آمده  فائق  کوچک  مشکل 
و امروز در پستی یا سمتی 
مشغول به خدمت رسانی به 
خلق خدا هستند؛ اما قطعا در دوستان و رفقا، اقوام نزدیک 
و نسبی، حتی در خانواده و بستگان درجه یک و حتی 
حتی در آینه، هر روز با افرادی روبرو هستیم که علیرغم 
تحصیلات، تخصص، دانش، تجربه، توانمندی و استعداد و با 
آنکه از کله سحر تا بوق سگ به هر طریقی که از دستشان 
برمی آید به هر کاری دست می زنند تا لقمه حلالی به 
دست آورند و به غفلت نخورند؛ همچنان هیچ وابستگی 
سازمانی به هیچ ارگان و نهاد و اداره دولتی و خصولتی و 
خصوصی ندارند که ندارند. اخیرا فرزند یکی از همان اقوام 
سببی دور که در یکی از مدارس مختص خودی هایشان 
مشغول به تحصیل است در یک سوال غافلگیرانه پرسید، 
کی بازنشسته می شوم!؟ گفتم انشالله سی و پنج سال بعد 
از آنکه استخدام شدم. گفت کی استخدام شدی گفتم هنوز 
نشدم. و بعد با خودش شروع به حساب و کتاب کرد و 
ناگهان با هیجان گفت اگر همین امسال استخدام شوی 
تا هفتاد سالگی باید کار کنی. خدا از دهانش بشنود. حالا 
منتظریم ببینیم کی دوباره آزمون استخدامی می گذارند 
که ما هم شرکت کنیم. راستی اگر مبالغی که تا کنون 
برای آزمون های مختلف و دوره های آموزشی و تحصیلی 
مختلف پرداخته ام جمع کرده بودم حالا می شد با آن 
حداقل یک پراید بخرم و در تاکسی های اینترنتی مشغول 
به کار شوم و اینقدر هم خضعبلات در روزنامه ها تحویل 
شما حضرات ندهم. تازه می توانستم در یک اقدام آتش 
به اختیار مسافر را وسط اتوبان پیاده کنم و توسط مراجع 
مختلف مورد ستایش قرار بگیرم و شاید هم در یکی از 

همان ها استخدام شوم.
اما خود این آزمون های استخدامی هم ماجراییست. فی 
المثل در یک دوره آن از هر نفر پنجاه هزار تومان می گیرند. 
حالا اگر یک میلیون نفر در آن شرکت کنند، جمع مبلغ 
دریافتی می شود 50/000/000/000 تومان آن وقت چند 
نفر قبول می شود؟ 50 نفر. البته اگر این 50 نفر را شما می 
شناسید ماهم می شناسیم. البته پدران محترمشان را که 
از خدمتگزاران صدوق و ژن های خوب هستند و حق آب و 
گل از بهره مندی از سفره انقلاب دارند را خیلی خوب می 
شناسیم. بگذریم. آیا واقعا برگزاری یک آزمون برای یک 
میلیون نفر، پنجاه میلیارد تومان هزینه دارد!؟ دارد آقا، حتما 
دارد. بالاخره با این گرانی کاغذ، چاپ آنهمه دفترچه سوال 
و پاسخنامه، هزینه دارد. دستگاه های اتوماتیک تصحیح 
پاسخنامه هزینه دارد. نیروی انسانی برگزاری آزمون هزینه 
دارد. همه اینها به کنار، قطعا تامین نیازهای سازمان های 
برگزار کننده بیچاره که بودجه هایشان کفاف مخارجشان 
را نمی دهد، نیاز به تزریق چنین مبالغی از جیب مردم دارد. 
مهمتر از آن، فکر کردن مدیران بزرگواری که بانی چنین 
آزمون کار راه بیاندازی هستند، باید ارج نهاده شود و چه  
بهتر اینکه مبالغ هنگفت ثبت نام ها برای این مدیران در 
نظر گرفته شود. اینها برای آزمونهای دیگر هم البته قابل 
تعمیم است. ما هم بیخود هی حساب و کتاب می کنیم 
که چقدر جمع شده و چرا جمع شده!؟ راستی این آزمون 

استخدامی کی هست؟

سرمقاله

 دکتر علی  ساجدی

مجید  سعیدی
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۳ شهری

تکمیل خطوط ۶ و ۷ مترو تا پايان سال
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران اعلام کرد: 
شب گذشته)دوشنبه 31 تیر( و در آخرین ساعت از مهلت 
قانونی، 1300 میلیارد تومان اوراق مشارکت به فروش رسید 
تا امید تازه ای برای تکمیل خطوط نیمه کاره متروی تهران 

ایجاد شود.

 به گزارش دنیای هوادار، محسن پورسیدآقایی گفت: پس 
از چند ماه پیگیری مستمر، بخشی از مشکل مالی متروی 
تهران برطرف شده و می توانیم امیدوار باشیم که تا پایان 
سال جاری، خطوط 6 و ۷ طبق برنامه تکمیل و ایستگاه های 

زیادی راه اندازی شود.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران خاطرنشان کرد: 
شهرداری در این دوره، متحمل میراث سنگینی از بدهی های 
گذشته بود، در حدی که بانک ها حاضر نبودند با شهرداری کار 
کنند اما ما بدون هیاهو و جنجال، با روش های قانونی و نشان 
دادن جدیت و عزم خود برای این که می خواهیم گرهی از کار 
مردم باز کنیم، توانستیم اعتمادسازی کنیم و قفل تأمین منابع 

مالی تکمیل خطوط مترو را باز کنیم.
او با اشاره به برخی انتقادات از عملکرد این معاونت، گفت: 
همه قبول دارند که طرح زوج یا فرد، یک طرح غیر کارآمد 
برای  کارشناسی،  کار  از یک سال  ما پس  وقتی  اما  بود 
جایگزینی آن با طرح کنترل آلودگی هوا اقدام کردیم، برخی 
شروع کردند به اعتراض که چرا فقط به خودروسواران فشار 
می آورید و برای حمل و نقل عمومی کاری نمی کنید؟. 
الحمدلله شاهد از غیب رسید و هنوز یک ماه نگذشته، 
نتیجه  تلاش های ما برای مترو هم به نتیجه رسید. حالا 
ببینیم این قدر انصاف دارند که بگویند واقعا دارد در مترو 

هم کار می شود.
پورسیدآقایی افزود: چند روز قبل هم یک قدم بی سابقه 
برای باز کردن قفل نوسازی حمل و نقل عمومی برداشتیم 
و با صندوق کارآفرینی امید تفاهم نامه ای 1250 میلیارد 
تومانی امضا کردیم تا پولی را که از مردم بابت طرح ترافیک 
می گیریم و همچنین منابع دولتی دو برابر شود و به شکل 
تسهیلات قرض الحسنه برای نوسازی و به سازی اتوبوسرانی 
و تاکسیرانی و توسعه حمل و نقل پاک و کاهش آلودگی هوا 
هزینه شود. به این ترتیب امید جدی دارم که امسال و سال 

بعد شاهد تحولات خوبی در حمل و نقل عمومی باشیم.

فروش ۱۲۰۰ میلیارد تومان اوراق 
مشارکت پروژه های شهری مشهد

پروژه های  مالی  تامین  راستای  در  مشهد  شهرداری 
زیرساختی شهر، اقدام به انتشار و فروش 1200 میلیارد 

تومان اوراق مشارکت کرده است.

اژدر  اقتصاد،  دنیای  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
اژدری، معاون اقتصادی شهردار با اعلام آخرین وضعیت 
به  توجه  با  اظهارکرد:  مشارکت شهرداری،  اوراق  انتشار 
اینکه انتشار اوراق مشارکت زمینه ساز همکاری و مشارکت 
مردم در توسعه، عمران و آبادانی شهر است، 350 میلیارد 
تومان اوراق مشارکت در تاریخ 2۹ خرداد ماه سال جاری 
برای اجرای طرح نوسازی و بهسازی بافت پیرامون حرم 
مطهر رضوی و 150 میلیارد تومان نیز در راستای توسعه، 
تعریض و بدنه سازی خیابان حر عاملی در تاریخ 31 تیر 
با عاملیت بانک شهر به فروش رسید. اژدری با اشاره به 
اهمیت پروژه قطار شهری و نقش آن در بهبود توسعه حمل 
و نقل عمومی کلان شهر مشهد تصریح کرد: برای اجرای 
فاز سوم پروژه خط 3 قطار شهری، ۷00 میلیارد تومان 
اوراق مشارکت در تاریخ 31 تیر ماه سال جاری با عاملیت 
بانک صنعت ومعدن انتشار یافت که 50 درصد از اصل و 
سودهای علی الحساب آن توسط دولت تضمین شده است. 
همچنین وزارت کشور مجوز اوراق مشارکت فاز ۴ از خط3 
و تکمیل پروژه خط 2 قطار شهری، هر یک به مبلغ 300 
میلیارد تومان از محل بودجه سال ۹8 را صادر کرده که تا 

نیمه دوم سال منتشر می شود.

اخبار سراسری

فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 
سبزشهری شهرداری کرج گفت: وسایل بازی 
غیراستاندارد و سِت های تندرستی معیوب از 

پارک ها جمع آوری می شود.

پیمان بضاعتی پور  به گزارش دنیای هوادار، 
و  وسایل  استانداردسازی  اینکه  بیان  با 
حفظ  در  سزایی  به  نقش  بازی  تجهیزات 
سلامت و ایمنی شهروندان دارد، اظهار کرد: 
طرح استانداردسازی وسایل بازی و سِت های 
تندرستی نصب شده در پارک های شهر در 
حال اجرا است و در این راستا تعداد زیادی از 
وسایل بازی فاقد استاندارد جمع آوری شده اند.
او با تاکید بر اینکه وسایل بازی کودکان باید 
ملزومات استاندارد را داشته باشند، افزود: آیین 
نامه استاندارد وسایل بازی، مبلمان پارکی و 
ستهای تندرستی به پیمانکاران طرفِ قرارداد 

ابلاغ شده است.

او با بیان اینکه ناظرین مناطق باید به صورت 
مستمر بر وضعیت وسایل بازی پارک ها نظارت 
فعالیت  ادامه  از  باید  گفت:  باشند،  داشته 
دستگاه هایی که استانداردهای لازم را ندارند 
و یا ادامه کار آن ها احتمال وقوع حادثه را 

افزایش می دهد، جلوگیری شود.
بضاعتی توضیح داد: وسایل بازی غیر استاندارد 
و ست های تندرستی معیوب و دارای نقص که 
کیفیت لازم را ندارند باید جمع آوری شوند 
و پیمانکاران ملزم به جایگزین کردن وسایل 

جدید و با استاندارد بالا هستند.
بضاعتی پور با توضیح این مطلب که خانواده ها 
در هنگام انتخاب وسایل بازی باید به نکات 
کنند،  توجه  دستگاه  هر  ویژه  شده  ذکر 
گفت: ست های تندرستی و تجهیزات بازی 
برای گروه های سنی متفاوت طراحی شده و 
شهروندان برای جلوگیری از هرگونه آسیب 
از  رده سنی خود  با  متناسب  باید  دیدیگی 

دستگاه های بازی استفاده کنند.
رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری 
با بیان اینکه 2۴3  شهرداری کرج در پایان 
پارک محله ای در مناطق مختلف کرج وجود 
دارد گفت: شستشوی وسایل بازی این تعداد 

پارک نیز از اهمیت زیادی برخوردار است و 
این سازمان با همکاری امور مناطق شهرداری 
به صورت ادواری برای رعایت بهداشت اقدام به 
شست و شو و ضدعفونی  وسایل بازی پارک ها 

و بوستان ها کرده است .

بضاعتی پور خبر داد:

جمع آوری وسایل بازی غیراستاندارد از پارک های کرج 

و  نقل  و  حمل  عمران،  کمیسیون  رئیس 
ترافیک شورای شهر کرج گفت: کرج باید در 
ساخت پارکینگ های مکانیزه نسبت به سایر 

کلان شهرها پیشرو باشد.
به گزارش دنیای هوادار، مهدی حاجی قاسمی 
در  مکانیزه  پارکینگ   ساخت  کرد:  اظهار 
خیابان هایی که تردد ماشین در آن ها زیاد است 

ضروری است.
کمبود  مشکل  مورد  در  که  این  بابیان  وی 
پارکینگ بارها صحبت شده، گفت: با راه اندازی 
پارکینگ  های مکانیزه بخش زیادی از ترافیک 
خودروهای  که  چرا  یابد  می  کاهش  شهری 

در حال تردد می توانند از تمام عرض خیابان 
حاشیه  در  پارک  به  نیازی  و  کرده  استفاده 

خیابان ها نیست.
رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک 
پارکینگ  مزیت  به  اشاره  با  کرج  شهر  شورای 
مکانیزه گفت: پارکینگ مکانیزه قابلیت جابجایی 
سریع خودرو به محل های خالی را دارد و از ایمنی 
بالاتری نسبت به دیگر پارکینگ ها برخوردار است.

وی ادامه داد: ساخت پارکینگ های که فضای 
کمی را اشغال می کنند اما بیشترین تعداد 
خودرو را در خود جای می دهند اقدامی موثر 

در کاهش مشکلات ترافیکی است.

رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک 
شورای شهر کرج در بخش دیگری به استفاده 
شهرداری از آسفالت های بازیافتی اشاره کرد و 
گفت: استفاده از آسفالت های بازیافتی به لحاظ 
اقتصادی مقرون به صرفه  است و به کاهش 30 
این  بر  انجامد. علاوه  درصدی هزینه ها می 
بازیافت آسفالت به کاهش آلودگی های زیست 

محیطی نیز کمک می کند.
او در پایان گفت: به شهرداری 3 ماه فرصت 
داده می شود تا برنامه های خود را در خصوص 
استفاده از بازیافت آسفالت به شورای شهر ارائه 

کند.

ايجاد پارکینگ های مکانیزه و کاهش ترافیک کرج

پروژه های مسکن  فیزیکی  پیشرفت  میزان 
درصد   ۷0 از  کمتر  استان ها  این  در  مهر 
کرمان  و  خوزستان  تهران،  البرز،  است؛ 
پیشرفت  دلیل  به  که  هستند  استان هایی 
فیزیکی کمتر از ۷0 درصد عملیات ساخت 
و تحویل واحدهای مسکن مهر، به عنوان ۴ 
استان ضعیف شناسایی شده اند؛ این در حالی 
است که در 6 استان کشور پیشرفت فیزیکی 
مسکن مهر بیش از ۹0 درصد است. پیشرفت 
فیزیکی طرح مسکن مهر در سایر استان ها به 
لحاظ تعداد واحدهای تحویل داده شده به 

متقاضیان بین ۷0 تا ۹0 درصد است.

و  جدید  کارنامه  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
بزرگترین طرح  خانه سازی  از فرجام  جامع 
دولتی که تاکنون 13 سال به طول انجامیده 
و زمان اتمام آن نیز هنوز نامشخص است 
برای  مهم  درس   ۴ بردارنده  در  دست کم 

اجرای طرح جایگزین مسکن مهر است.
بررسی ها بر پایه اطلاعات مربوط به کارنامه 
مالی و کارنامه ساختمانی طرح مسکن مهر 
که براساس تبصره 6 قانون بودجه سال ۹6 
در این سال آغاز شد، نشان می دهد از رقم 
کل 2 میلیون و 203 هزار واحد مسکن مهر 

برنامه ریزی شده، تاکنون یک میلیون و 83۷ 
هزار واحد تحویل خریداران شده است؛ این 
واحد  هزار  هنوز 366  می دهد  نشان  ارقام 
مسکونی معادل 1۷ درصد از کل واحدها به 
سرانجام نرسیده است و به عنوان آمار مانده 
مسکن مهر یعنی واحدهایی که هنوز کلید 
آنها به دست خریداران نرسیده است، شناخته 

می شود.
در واقع آمار 366 هزار واحدی مانده مسکن 
به  هنوز  که  است  واحدهایی  همان  مهر 

پیش خریداران تحویل نشده است.
تحویل  واحدهای  می دهد  نشان  بررسی ها 
نشده مسکن مهر یا همان 366 هزار واحد 
مانده بزرگ ترین طرح خانه سازی دولتی را 
می توان به دو دسته تقسیم کرد؛ دسته اول 
واحدهایی هستند که عملیات ساختمانی آنها 
به پایان رسیده است اما به دلیل عدم تامین 
یک، چند یا همه آیتم های مربوط به خدمات 
زیربنایی اعم از آب، برق، گاز و... کماکان قابل 
مسکن  واحد  هزار   163 نیستند؛  سکونت 
این  واحدهای  از کل  معادل ۷ درصد  مهر 
طرح در این دسته قرار دارند؛ به این معنا 
که 163 هزار واحد مسکن مهر به رغم اتمام 
عملیات ساختمانی به دلیل عدم برخورداری 

مرحله  به  همچنان  زیرساختی  امکانات  از 
سکونت نرسیده اند.

دسته دوم واحدهایی هستند که در ردیف 
ناتمام های مسکن مهر جای می گیرند، یعنی 
ساخت  حال  در  همچنان  که  واحدهایی 
هستند و عملیات ساختمانی آنها به پایان 
نرسیده است؛ 203 هزار واحد مسکن مهر 
معادل 10 درصد مجموع کل واحدهای این 
پروژه در ردیف واحدهای ناتمام جای دارند 
که یا هم اکنون در حال ساخت هستند ویا 
است. شده  معلق  آنها  ساختمانی  عملیات 

واحدهای ناتمام مسکن مهر که 10 درصد از 
مجموع کل واحدهای مسکن مهر کشور را به 
خود اختصاص می دهند، واحدهایی هستند 
کرده اند،  برخورد  حقوقی  مشکلات  با  که 
یا هم اکنون در  فاقد متقاضی هستند و  یا 
این تعداد ۹0 هزار  حال ساخت هستند.از 
واحد دارای مشکل حقوقی، 60 هزار واحد 
فاقد متقاضی و مابقی 53هزار واحد، در حال 
ساخت هستند که بخش قابل توجهی از این 

واحدها در شهر جدید پردیس قرار دارند.
آخرین  درخصوص  شده  انجام  بررسی های 
مهر  مسکن  وسازهای  ساخت  وضعیت 
مربوط به بازه زمانی پایان تیرماه ۹8 نشان 

می دهد، عملیات ساخت وتحویل 100 درصد 
واحدهای مسکن مهر در ۴ استان کشور به 
پایان رسیده است؛ در واقع همه واحدهایی 
قالب طرح مسکن مهر  از سال 86 در  که 
برای متقاضیان چهار استان یزد، چهارمحال 
و بختیاری، خراسان جنوبی و زنجان تعریف و 
عملیات ساختمانی آن آغاز شده بود تکمیل و 

به متقاضیان تحویل داده شده است.
این در حالی است که ۴ استان دیگر کشور به 
لحاظ تکمیل و افتتاح واحدهای مسکن مهر 
را می توان جزو استان های ضعیف مسکن مهر 
طبقه بندی کرد که میزان پیشرفت فیزیکی 
استان ها  این  در  مهر  مسکن  پروژه های 
تهران،  البرز،  است؛  درصد   ۷0 از  کمتر 
خوزستان و کرمان استان هایی هستند که 
به دلیل پیشرفت فیزیکی کمتر از ۷0 درصد 
عملیات ساخت و تحویل واحدهای مسکن 
شناسایی  ضعیف  استان   ۴ به عنوان  مهر، 
شده اند؛ این در حالی است که در 6 استان 
کشور پیشرفت فیزیکی مسکن مهر بیش 
از ۹0 درصد است. پیشرفت فیزیکی طرح 
مسکن مهر در سایر استان ها به لحاظ تعداد 
واحدهای تحویل داده شده به متقاضیان بین 

۷0 تا ۹0 درصد است.

البرز؛ جزء استان های ضعیف در پیشرفت مسکن مهر
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و خروج  ورود  اوضاع  بهبود 
قطعا  به کشور،  و  از کشور 
مساله ای است که لازم است 
به آن پرداخته شود. یکی از 
کارهایی که در این خصوص 
قابلیت های زیادی برای اجرا 
دارد، مساله روادید یا همان 

ویزا است.
کشورهای مختلف برای این مورد، قوانین و مقررات خاص 
خودشان را دارند. بعضی کشورها لیست سیاهی دارند که به 
اتباع کشورهای موجود در آن لیست ویزا ندهند. بعضی هم، 
اصلا برای ورود و خروج اتباع کشورهای دوستشان لزومی به 
صدور ویزا نمی بینند. مردمان برخی کشورها هم به هرکجا که 

بخواهند با آزادی کامل سفر می کنند و محترم هم هستند.
این احترام البته خیلی وابسته به سیاست های خارجی کشور 
متبوع افراد دارد. فی المثل همین کشورِ خیلی مردمش 
دمدمی  خوی  و  خلق  خاطر  به  است  چندسالی  محترم، 
پرزیدنتش دارد از چشم جهانیان می افتد. یا بعضی کشورها 
که به واسطه ارتباط مثبت و صلح طلبانه شان محبوب قلوب 
مردمان دنیا هستند. یا همین مملکت خودمان که ویزای 
وزیر امورخارجه به ینگه دنیا صرفا برای خیابان مرتبط بین 
نمایندگیمان در نیویورک تا سازمان ملل صادر می شود یا تیم 
های ورزشی مان که برای عزیمت به یک تورنومنت بین المللی 
به سبب عدم صدور ویزا از حضور در رقابت ها باز می مانند 
یا اتباع محترم کشورمان که در اقصی نقاط دنیا هنگام ورود، 
مورد انگشت نگاری و مسائل دیگر مرتبط با انگشت یا دیگر 
اعضای بدن، قرار می گیرند و صدای مسئولین بزرگوارمان هم 

در نمی آید از بس که مأخوذ به حیا هستیم ما ایرانی ها. 
در کشور خودمان هم از این دست روابط با برخی کشورها 
هست که دست دوستی داده باشیم و گفته باشیم روادید را 
کی داده و کی گرفته. یکی از این کشورها، کشور دوست و 
برادر، همسایه کمی آنطرفتر، برادران انقلابی و معتقد چینی 
هستند که در توافقی اخیر، اخذ ویزا برای این بزرگواران لغو 
شد و عزیزان چشم بادامی من بعد خیلی راحت تر از قبل به 
خاک پاک میهن قدم رنجه خواهند نمود. حتی شاید دوستان 
ژاپنی و کره ای و مغول و افغان هم بتوانند با هویت چینی از 
مزیت فرم چشمانشان بهره برده و قدم سر چشم ما بگذارند. 
البته ما نمی دانیم چرا این قرار، دوجانبه نیست و هموطنان 
گرامیمان برای یک سفر زیارتی، سیاحتی به کشور غیورپرور 
چین همچنان باید جلوی سفارت این جمهوری کمونیستی 
طرفدار حقوق بشر صف بایستند و ضمن پرداخت هزینه ویزا، 
صبوری را هم تمرین کنند. به هر حال ما برای کسب دانش به 
همه جا می رویم حتی به چین. چه با ویزا چه بی ویزا؛ البته اگر 

زورمان برسد و بتوانیم قدری ارز خریداری کنیم.

آن ها چین و ماچین
بی اعصاب! ر  دنیای هوادا

وحید تیموری

اجتماعی

هرچند تقاضا در بازار ها نسبت به گذشته کم 
شده، همیشه هستند کسانی که به وسایل 
جدید نیاز دارند و باید این نیاز را به هر نحو 
ایجاد  این،  با وجود  تهیه کنند.  بازار  از  شده 
محدودیت های شدید در واردات کالا ها از سوی 
وزارت صنعت و همچنین رونق انحصارگری و 
البته رانت در این وزارت خانه باعث شده است تا 
کالای باکیفیت نایاب شود و کالا های با کیفیت 

پایین به بیشترین قیمت ممکن برسد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تابناک، 
لوازم  بازار  در  تقاضا  کاهش  به  رغم  مثلا 
خانگی، نیاز روزانه کشور حدود یک میلیون 
میلیون  یک  یخچال،  دستگاه  و 200هزار 
دستگاه ماشین لباسشویی، یک میلیون اجاق 
گاز و دو میلیون و 500هزار دستگاه تلویزیون 
برآورد شده است؛ نیازی که در پی بازگشت 
تحریم ها و ایجاد محدودیت های وارداتی به 

سختی و با هزینه بسیار بالا تأمین می شود.
البته این محدودیت ها منحصر به لوازم خانگی 
نیست و تقریبا شامل همه تولیدات صنعتی 
کشور می شود. در گذشته انحصار در اختیار 
کالا هایی بود که در کشور تولید می شد، اما 
اکنون کار به جایی رسیده که حتی کالا هایی 
که تولید داخل نیز ندارند، واردات آن را به 

افراد خاص واگذار کرده اند.
این  برای  می توان  بیشماری  نمونه های 
موضوع مثال زد؛ انحصار در صنعت از خودرو، 
لوازم خانگی، لاستیک ماشین و دخانیات 
گرفته تا به غذای سگ و گربه نیز رسیده 

روز  چند  همین  در  که  طوری  به  است، 
گذشته، به رغم نبود تولید کننده معتبر در 
خصوص تولید غذای حیوانات خانگی، واردات 
این کالا ممنوع و با فروشندگان این کالا ها 

برخورد شد.
نکته دردآور اینجاست که نظارتی نیز بر این 
وزارت خانه صورت نمی گیرد و هیچ نهادی 
پاسخگوی این مشکلات نیست و با اینکه 
بسیاری از اقتصاددان ها همگی بر این باورند 
که سیاست های اقتصادی این وزارت خانه، 
باعث بروز این مشکلات و این حجم از رانت 
در کشور شده است، کسی به موضوع ورود 

نمی کند.
دلیل  به  مجلس  نمایندگان  از  بسیاری 
ملاحظاتی که با وزیر صنعت دارند، ترجیح 
تعزیرات  سازمان  کنند.  سکوت  می دهند، 
تا زمانی که شکایتی مطرح نشود، خود در 
موضوعات وارد نمی شود و سازمان تعزیرات 
به دلیل برخی ملاحظات دولت، فعلا موضع 

انفعال در پیش گرفته است.
این  دلیل  مجلس  نمایندگان  برخی 
برخی  در  را  صمت  وزارت  نافرمانی های 
سیاسی کاری های دولت جستجو می کنند و 
می گویند، به دلیل اینکه دولت قصد دارد 
بخش بازرگانی را از وزارت صمت جدا کند، 
بعمد این مشکلات را ایجاد کرده تا بتواند نظر 
مجلس را برای ایجاد دو وزارت خانه جدید 

جلب کند.
کمیسیون  عضو  زرآبادی،  حمیده  سیده 

صنعت معدن و تجارت در گفت وگو با تابناک 
در خصوص این موضوع اظهار داشت: اینکه 
وزارت صنعت، واردات را ممنوع و یا بازار را 
انحصاری کرده، مربوط به بخش تنظیم بازار 
می شود،  انحصاری  بازار  که  زمانی  است. 
بازاری که باید برای مصرف کننده تنظیم 
شود، به نفع افرادی که در این کار سود دارند، 
تنظیم و مردم مجبور می شوند، قیمت های 
بسیار گرانی برای خرید یک کالا پرداخت و 
یا کالای بی کیفیت را با قیمت نامتعارف از 

بازار تهیه کنند.
وی گفت: متأسفانه وزارت صنعت در حوزه 
تنظیم گری بسیار ضعیف عمل کرده، ولی 
ایرادی که دولت دارد این است که موضوع 
را به تشکیل وزارت بازرگانی ربط می دهد 
و این گونه القا می کند که اگر امروز وزارت 

بازرگانی تشکیل شود، همه این مشکلات 
رفع می شود.

وی همچنین یادآور شد: مطرح کردن همین 
موضوع و پیگیری این مطلب توسط دولت 
باعث شده است دستگاه های نظارتی هم به 
موضوع ورود نکنند و در انتظارند این اتفاق 
رخ دهد و وزارت خانه تفکیک و همین باعث 
نظارتی  بازار  تنظیم گری  حوزه  در  تا  شود 

نباشد.
این نماینده مجلس در پایان افزود: همین 
باعث  بازار  نیم بند در حوزه تنظیم  نظارت 
شده است تا وزارت صنعت این انحصار ها را 
انجام دهد. ما هم قبول داریم که انحصارگری 
در وزارت صنعت بیداد می کند، چون نتیجه 
کننده های  مصرف  ضرر  باعث  رفتار،  این 

داخلی شده است.

همان طور که انتظار مي رفت، همان طور 
که باید رفتار مي شد. مثل گرفتن ماهي از 

آب که همیشه تازه است. پروین هماني شد 
که باید باشد:»سلطان«. بزرگ پرسپولیس، 
شیخ فوتبال، یک آدم چیز فهم، یک مرد با 
اقتدار، یک سلطان واقعي. سوت پایان تمرین 
پیشکسوتان! همان دوزاري هاي پورشه سوار 
را  لندکروز سوارکه چشم دیدن سلطان  و 

ندارند، اما براي یکي دو میلیون تومان...!
شدن  جایگزین  است.  روزگار  رسم  شاید 
ضد ارزش ها به جاي ارزش ها! و شاید هم 
بداخلاقي مرسوم از طبع روزگار و شاید هم 

آثار همان پول هاي شبهه دار...
دیوار کج رفته بود، چون معمارش حسین 

هدایتي بود و رویانیان و انصارش...
همي  دور  نه  اما  شد،  مي  تعطیل  باید 
پیشکسوتان! کرکره شرکت باید پایین مي 
آمد. شاید سوت تعطیلي سلطان مقدمه این 

تعطیلي باشد )که حتما هست(
باید از جاي دیگر شروع کرد .با یک منطق 
بدون  مناسب.  کار  و  ساز  بایک  درست. 
و  باسواد  فوتبالي هاي  با  البته  و  چسبیده 

داراي جایگاه اجتماعي.
محمود  محمددادکان،  مایلي،  محمد  با 
خوردبین، علي دایي، وطنخواه، راغفر، امیر 
عابدیني، عباس انصاریفر و حتي محمد حسن 
بقیه هم بیایند شاید اینطوري بشود کاري کرد!
البته پروین هیچ نیازي به دورهمي ندارد، 
حتي به سهام)سهامي که دل خوش کنک 
است.  اصلي  مالک  پروین  چون  است(. 
با  باشد  هم  خانه  ذینفع!  واقعي.  سهامدار 
افتخار به سراغش مي آیند. باید هم بیایند، 
مثل فینال قهرماني آسیا! اما علي اقا بخاطر 
جایگاه  بود.  کرده  فراموش   )!( ها  دوزاري 
سلطان را. جایگاه خودش را و بعضي واقعیت 
ها را... اما در نهایت هماني شدکه باید باشد: 

سلطاني کاریزماتیک!

فاطمه صمدی- کم حرف می زند، کم می 
خندد اما سرسخت است، متفکر است و کاملا 
جدی. او استراماچونی است. سرمربی که بعد 
از جدایی شفر، حالا همه نگاه ها به سمت او 
است که آیا می تواند این استقلال را پس از 

چند سال به قهرمانی برساند یا نه؟ 
استرا در تمرینات سختگیر است و استارت 
جدیت خود را وقتی زد که 3 بازیکن تیمش 
را به دلیل مسائل انضباطی در همان بدو ورود 
کنار گذاشت. او با خط زدن آرمین سهرابیان، 
روح الله باقری و رضا کریمی اعلام کرد که 
در  او  برای  استقلال  در  انضباطی  مسائل 

اولویت هستند.
سرمربی ایتالیایی استقلال همینطور جدی 
است.  تیمش  های  کردن خلا  پر  دنبال  به 
جایی که می گوید دفاع چپ ندارم و باید 
به دنبال یک دفاع چپ خوب باشم، جایی 
جایی  و  است  پاتوسی  جانشین  دنبال  که 
که به بازیکنانش می گوید شما باید روحیه 
قهرمانی داشته باشید. اما آخرین وضعیت نقل 

و انتقالات استقلال 

یک دفاع چپ 
نقطه  خواهد.  می  دفاع چپ  یک  استقلال 

ضعف فعلی این تیم در دفاع چپ است و به 
همین دلیل استراماچونی اصرار به جذب یک 
دفاع چپ آماده دارد. البته اولویت او مدافع 

خارجی است.

جانشین پاتوسی 
استراماچونی گلایه ای از جدایی پاتوسی نکرد 
و همان ابتدا به دنبال انتخاب یک جانشین 
مناسب برای او بود. مانوئل پوکیارلی گزینه 
استقلال در خط هافبک است و در صورت 
توافق نهایی این بازیکن به زودی وارد ایران 

می شود.

کریمی تمدید می کند 
علی کریمی ظرف امروز و فردا قرارداد خود 
استقلال  با  بازیکن  این  کند.  تمدید می  را 
توافق کرده و بلافاصله بعد از دریافت پیش 

قراردادش آبی پوش می شود 
یک امتیاز نقل و انتقالاتی برای استقلال 

یکی از بزرگ ترین امتیازهای نقل و انتقالاتی 
که  مهاجمی  است.  دیاباته  جذب  استقلال 
در تمرینات و بازی های تدارکاتی استقلال 
آن قدر آماده نشان داده که خیلی ها بر این 
باور هستند او می تواند یکی از گلزن ترین 

بازیکنان لیگ فوتبال ایران باشد.

سیده حمیده زرآبادی : 

انحصار در وزارت صنعت غوغا می کند

پروين »سلطان شد«؛ 

اولین گام در انحلال شرکت کهن...؟!

گزارش »دنیای هوادار« از آخرين وضعیت استقلال مدل »استراماچونی« 

به دنبال جانشین »پاتوسی« و سرمست از حضور »دياباته« استفاده از لنزهای رنگی بر 
اساس نوع لنز و نوع استفاده 
 1 بین  عوارض  بروز  سبب 
شود.  می  درصدی   10 تا 
به طوری که از شایع ترین 
لنزهای  از  استفاده  عوارض 
رنگی می توان در درجه اول 
به عفونت چشمی، کاهش 

اکسیژن چشم و ورم و زخم قرنیه اشاره کرد.
نبودن  استاندارد  لنز،  از  نگهداری  مناسب  محیط  نبودن 
لنزهای رنگی و اگاهی نداشتن از روش استفاده از عوامل 
ایجاد عفونت های چشمی می باشد و درمان دیر هنگام 
در  حتی  بینایی  شدید  کاهش  موجب  زخم  و  عفونت 

مواردی موجب تخلیه چشم می شود.

عوارض استفاده از
 لنزهای رنگی

هوادارِ سلامت

دانیال نعمتی

مهدی صالحی
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روزنامه

5 اقتصادی

اگر کاری ارزش انجام دادن را داشته باشد 
ارزش درست انجام دادن آن را نیز دارد. در 
صورتیکه خصوصی سازی درست اجرا نشود 
می تواند حتی بدتر از اجرا نشدن آن باشد. 
خدمات ضعیف خصوصی سازی شده نتنها 
نام بدی را خواهد داد  به خصوصی سازی 
بلکه سبب افزایش هزینه های بیشتر گردد. 
مقامات دولتی که بدنبال خصوصی سازی 
هستند بایستی چشمان خود را روی اهداف 
این شیوه باز نگاه دارند. این اهداف شامل 
همچنین  هایشان  توانایی  ارتقاء  و  تقویت 
های  واحد  کیفیت خدمات  افزایش سطح 

تحت امرشان می باشد. 
انتخاب تیم خصوصی سازی، مقامات دولتی 
بایستی تیم های شایسته خصوصی سازی را 
با دقت انتخاب نمایند. اعضای تیم بایستی 
بدانند برای اینکه خصوصی سازی موفقیت 
آمیز باشد ، فروشندگان و سرمایه گذاران باید 
بازده واقعی اقتصادی را لمس نمایند. آنها باید 
بتوانند برنامه های جایگزین را که محدودیت 

ها و فرصت های دولت را با ملزومات سخت 
کند  می  بالانس  خصوصی  بخش  گیرانه 
فروشندگان  به  باید  آنها  دهند.  توسعه  را 
برای قرارداد بستن دسترسی داشته باشند 
انجام  مالی  آنالیزهای  باید  آنها  همچنین 
داده و روشهای جایگزین را از هر دو وجه 
دهند.   گسترش  خصوصی  بخش  و  دولت 
ای حساس  ویژه  بطور  باید  آنها  نهایت  در 
و پاسخگو نسبت به شرکت در طرح های 
عمومی و خصوصی باشند. اساس و بنیان 
یک خصوصی سازی فراگیر بایستی شامل 

موارد زیر گردد :
بسیاری  سازی،  های خصوصی  تکنیک   -
از دولت ها از خصوصی سازی جهت تولید 
یا کاهش هزینه های جاری  منافع جدید 
شیوه  ترین  معمولی  نمایند.  می  استفاده 
بخش  با  قرارداد  بستن  سازی  خصوصی 
و  عمومی  خدمات  انجام  جهت  خصوصی 
فروش شرکت های تحت مالکیت دولت به 

بخش خصوصی می باشد. 

های خصوصی  فرصت  نمودن  مشخص   -
از  بیشتری  تعداد  معمول  بطور  سازی، 
فرصتها جهت خصوصی سازی وجود دارد 
که بخش دولتی قادر به تشخیص آن برای 
تسهیلات،  انجام  ها،  دارایی  حل مشکلات 
خدمات، و سایر زیر ساخت ها نیست. یافتن 
و سازماندهی گرفتاری های مذکور، تعیین 
کردن ضوابط برای اجرای هر بخش و اجرای 
ممکن  حد  بالاترین  تا  سازی  خصوصی 

ضروری می باشند. 
سازی،  خصوصی  های  فرصت  ارزیابی   -
زمانیکه فرصتهای خصوصی سازی شناسایی 
قرار  بررسی  مورد  جزییات  با  باید  گردید 
اجرا  قابل  آیا  که  شود  مشخص  تا  بگیرند 
هستند یا خیر. هر فرصت خصوصی سازی 
بایستی از بعد مالی، قانونی، سود و مزیت 
باید در  این  بر  امکان سنجی گردد. علاوه 
قبلی  شده  تعیین  ارزیابی  ضوابط  مقابل 

آزمایش گردد.
- توسعه برنامه های اجرایی، باید برای طرح 
برنامه  های حائز اهمیت خصوصی سازی، 
ریزی نمود این برنامه ها باید بصورت آیتم 
اجرای  جهت  لازم  های  گام  شدی  بندی 
طرح خصوصی سازی را نشان دهد. بطور 
معمول آنها شامل آنالیز مالی، زمان بندی 
اجراء، مشخص نمودن کامل وظیفه هر یک 
از طرفین، ارزیابی مزایده بهمراه فراهم آوردن 

ملزومات قراردادی را شامل می گردند. 
- غلبه کردن بر موانع خصوصی سازی، تلاش 
های خصوصی سازی با موانع بسیاری شامل 
قوانین و ضوابط موجود، مقاومت کارمندان 
اشتباه خصوصی سازی،  های  ایده  دولتی، 
مقاومت عمومی ارگانهای دولتی برای تغییر 
به فرآیند خصوصی سازی روبرو خواهد شد. 
اگر برنامه های خصوصی سازی می خواهند 

موفقیت آمیز باشند باید ایده های خلاقانه 
می  دهند. شما  ارائه  موانع  بر  غلبه  جهت 
توانید شانس تلاش های خود برای خصوصی 

سازی را با موارد ذیل بالا ببرید: 
- وظایفتان را انجام دهید.

- مطمئن شوید که می توانید سطح رضایت 
را از موردی که به مزایده گذاشته شده را 

تامین کنید.
- آشکارا استاندارد اجرایی که مد نظر دارید 

را بیان نمایید.
- طرفین را هنگام اجرای پروسه در جریان 

کارها بگذارید.
- سیستم مانتیورینگ پروسه را ایجاد کنید و 

به آن متصل شوید.
بودجه  های  بحران  حل  سنتی  روشهای 
مالیات، قطع برخی خدمات  افزایش  نظیر 
را فراموش کنید. روشهای فراگیر خصوصی 
سازی به بخش های دولتی شیوه افزایش 
عایدات، قطع زیان و ضرر، استفاده بهتر از 
افزایش  را جهت  امکانات بخش خصوصی 
بطورکلی  آموزند.  می  دولتی  خدمات 
خصوصی سازی سه امکان مهم را به بخش 
انعطاف  افزایش  اول،  که  دهد  می  دولتی 
بکار  برای  دولتی  بخش  توانایی  و  پذیری 
گیری روشهای پیشنهادی جهت حل یک 
مشکل. دوم، تاثیر اقتصادی خصوصی سازی 
در بلند مدت قابل مقایسه با روشهایی نظیر 
افزایش مالیات نبوده و آثار مفید و طولانی 
برای بخش های دولتی خواهند  اقتصادی 
خصوصی  دولتی،  بخش  اگر  سوم،  داشت. 
سازی را بطور موثر و با دقت مانیتور نماید 
می تواند سبب افزایش اندوخته خود و ارائه 

خدمات بهتر گردد.
ترجمه »وحید نجاتی«

https://www.mackinac.org

نکاتی چند برای انجام خصوصی سازی   

نماینده ولی فقیه در استان البرز انتقاد کرد؛ 
افراد مسئله  دار نباید مدیر شوند

نماینده ولی فقیه در استان البرز گفت: تازگی ها رسم شده 
برای دور زدن قانون افراد مسئله دار را سرپرست می گذارند، 

کسی که صلاحیت ندارد نباید حتی سرپرست باشد.
محمدمهدی  سید  الله  آیت  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حسینی همدانی در خطبه های این هفته نماز جمعه کرج با 
اشاره به مناسبت های هفته پیش رو، اظهار کرد: دوم مرداد 
سال 1360 بنی صدر به همراه رئیس سازمان منافقین از 

ایران فرار و به کشور فرانسه رفتند.
وی با تاکید بر اینکه فرانسه عملاً به پایگاه تروریستی علیه 
ملت ایران تبدیل شد، گفت: فرانسه پس از شوروی یکی از 
حامیان صدام در دوران جنگ تحمیلی بود که تسهیلات 

زیادی را در اختیار این کشور قرار داد.
دفاع  بی  علیه مردم  به جنایاتی که  خطیب جمعه کرج 
سوریه، یمن و لیبی واقع شده اشاره کرد و گفت: فرانسه در 

این جنایات نیز نقش داشته و دارد.
نماینده ولی فقیه در استان البرز در بخش دیگری نیز از 
برای  )عج(  زمان  امام  گمنام  سربازان  خالصانه  زحمات 

دستگیری جاسوسان تقدیر و تشکر کرد.
آیت الله حسینی همدانی به برخی اشاره کرد که دستگاه های 
امنیتی آنها را تأیید نکرده و با فتنه گران همراهی دارند، 
گفت: برخی از این دست افراد به ارکان نظام توهین کرده اند 
نباید در فرمانداری ها، شهرداری ها و غیره بکارگیری شوند، 
لذا کسانی که سعی می کنند سابقه دارها را به کار بگیرند 

باید پاسخگو باشند.
تازگی ها  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز  استان  تحولات  به  وی 
رسم شده برای دور زدن قانون افراد مسئله دار را سرپرست 
می گذارند تا سه ماه هر کاری که بخواهد انجام دهد، این 
مورد قبول نیست، کسی که صلاحیت ندارد نباید حتی 

سرپرست باشد.

خانه ملت تراز نباشد دولت اسلامی شکل نخواهد 
گرفت

اصلاح  افراد  باید  اینکه  بر  تاکید  با  کرج  جمعه  خطیب 
انتخاب شوند، گفت: باید بهترین افراد انتخاب شوند، لذا 
به ویژگی های شخص از نظر فردی، اجتماعی و گرایشات 

سیاسی باید کاملاً توجه شود.
نماینده ولی فقیه در استان البرز در بخش دیگری گفت: 
گاهی برخی کاندیداها در دوره های پیشین مسئولیت های 
داشته اند چه در مجلس چه در خارج از مجلس، استاندار 
یا فرماندار بوده اند یا در مجلس مسئولیتی داشته اند وقتی 
بررسی می کنیم می بینیم تخلفاتی هم انجام داده اند همین 
موضوع دلیل مناسبی برای عدم صلاحیت و رأی ندادن 
به آنها است که ممکن است شورای نگهبان در مقطعی 
که صلاحیت ها را بررسی کرده این قبیل تخلفات را احراز 

نکرده باشد.
آیت الله حسینی همدانی با تاکید بر اینکه اگر خانه ملت 
تراز نباشد دولت اسلامی شکل نخواهد گرفت، گفت: به این 
موضوع باید توجه ویژه ای شود، رهبری بارها تاکید کرده اند 
و از عبارت دولت اسلامی و دولت جوان استفاده کرده اند به 

همین منظور مجلس باید تراز باشد.

اسرائیل تا سال 2025 فرو می پاشد
وی در بخش دیگری به نتایج پژوهش برخی مؤسسات و 
نهادهای اطلاعاتی آمریکا درباره فروپاشی اسرائیل اشاره کرد 

و گفت: طبق نتایج اسرائیل تا سال 2025 فرو می پاشد.
خطیب جمعه کرج با اشاره به اینکه مقاومت در برابر استکبار 
راه پیروزی است، گفت: ملت ما نیز در جنگ تمام عیار با 
آمریکا و دشمنان این را درک کرده که با مقاومت می تواند 
بر دشمنان پیروز شود، در نتیجه نباید صحبتی از مذاکره 

مطرح شود.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با بیان اینکه خود رئیس 
جمهور آمریکا می گوید که فلان شخص را فرستاده ام تا با 
مقامات ایرانی گقتگو کند، آنوقت طرف ما در داخل کشور 
می گوید من با نمایندگان مردم آمریکا صحبت کرده ام نه 
با دولت آمریکا، گفت: نباید عزت و اعتباری که با رشادت و 

شهادت به دست آمده فدای اقدامات نسنجدیده شود.

خبر

سخنگوی دولت گفت: علائم خوبی داریم که 
تا 2۴ ماه آینده و حتی تا پایان امسال رشد 
اقتصادی در کشور حاصل شود و تورم در 

قیمت کالاها کاهش یابد.
ربیعی  علی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سخنگوی دولت در حاشیه حضور در ستاد 
اجرایی پنجمین دوره از انتخابات شورایاری ها 
اظهار داشت: سخنگو بودن تنها به معنی این 
نیست که ما سخنان دولت را منتقل کنیم 
بلکه مسئولیت انتقال سخن مردم به دولت 
را هم داریم و به نظرم در انتخابات مردم با 

مسئولین حرف می زنند.
در  امروز  انتخابات  خوشبختانه  افزود:  وی 
و  است  برگزاری  حال  در  سطح  عالی ترین 
تعامل اجتماعی مردم را در شرایط حساس 

کنونی نشان می دهد.
سخنگوی دولت بیان داشت: از آن دورانی که 
دشمنان فکر می کردند مردم دچار یأس شده 
و از همه چیز بریده اند گذر کرده ایم. امروز 
آمارهای اولیه را که در برخی از مناطق تهران 
دیدم نشان از حضور آنها در صحنه انتخابات 

داشت.
وی بیان داشت: اداره کشور به سمت جوامع 
خرد محلی پیش رفته و محلات باید به اداره 

کشور بازگردد. طرحی را در دولت نیز در نظر 
گرفتیم که مسئولیت خدماتی را که توسط 
محلی  سازمان های  به  می شود  اجرا  دولت 

واگذار کنیم.
وی بیان داشت: جوادیه محله من در تهران 
است و مشاهده کردم که 5 ائتلاف در این 
محله تشکیل شده و جالب بود که این سطح 
از نشاط  از رقابت حاصل شده که حکایت 

اجتماعی و سیاسی دارد.
دلیل  به  شهرداری  به  تبریک  ضمن  وی 
برگزاری مکانیزه این انتخابات گفت:  انتخابات 
برگزاری  برای  خوبی  الگوی  شورایاری ها 

انتخابات مکانیزه گسترده در تهران است.
ربیعی در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی 
بر اینکه خبر خوبی برای مردم تهران دارید، 
گفت: برای 2۴ ماه آینده علائم خوبی از لحاظ 
رشد اقتصادی داریم که احتمالا پایان امسال 
هم مشاهده شود البته نمی  گوییم که ارزانی 
می شود؛ به مردم به ویژه در جنوب تهران 
فشارهای زیادی وارد شده ولی موفق شدیم 
جلوی رشد تورم را گرفته و آن را منفی کنیم 
و حتی برخی از کالاها نیز تورم آن به سمت 

منفی شدن است.
هم  مسکن  حوزه  در  کرد:  اعلام  ربیعی 

شهرداری  که  گرفته ایم  خوبی  تصمیمات 
در  که  گرفتند  تصمیم  رئیس جمهور  با 
کلانشهرها خانه های کوچک و ارزان قیمت 
برای تازه ازدواج کرده ها ارائه شود و پس از 
آن برای سایر مردم نیز موضوع مسکن مدنظر 

قرار گیرد.
امروز  انتخابات  گفت:  دولت  سخنگوی 

سلول  سطح  پایین ترین  در  شورایاری ها 
اجتماعی است و این که مدیریت را به محلات 
واگذار کنیم اتفاقات خوبی بوده علاوه بر اینکه 
هزینه ها را کمتر می دهد فسادپذیری را کمتر 
کرده و شکافی که بین جامعه و حاکمیت 
مدام در حال تبلیغ شدن است نیز از بین 

خواهد رفت.

سخنگوی دولت : 

تا پایان سال شاهد رشد اقتصادی کشور خواهیم بود
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نقدی بر فیلم »تخته گاز« ؛

ابتذالِ سینمای ایران تمامی ندارد 

»دريا«
:: ويلیام جان بنويل  :: 

ویلیام جان بنویل در سال 1۹۴5 در ایرلند 
به دنیا آمد. او سیزده رمان منتشر کرده  و 
با  او  است.  دوبلین  ساکن  در حال حاضر 
نوشتنِ کتاب دریا در سال 2005 جایزه 
ادبی من بوکر را از آنِ خود کرد. شروع 
خاص و گنگ کتاب دریا حکایت از این 
دارد که قرار است خواننده با روایتی ساده 
اما پرُ از ابهام روبه رو شود. این کتاب دو 
فصل دارد. ماجرا در فصل اول از یک خانه 
قدیمی آغاز می شود: خانه سدارها. سدار به 
معنای سرو آزاد است. راوی داستان یک 
تاریخ  شناس است که همسرش را از دست 
داده و حالا به روستایی در ایرلند برگشته 
که سال ها قبلْ تعطیلاتش را سپری کرده بود و خاطراتش را مرور می کند. ترجیح 
می دهد در گذشته سیر کند، مرگ همسرش را تاب نمی آورد و از شرایط فعلی اش 

بیزار است. 
جان بنویل با مهارت خاصی تک تک شخصیت های آن خانه را توصیف می کند، 
ظاهر و باطنشان را. آن قدر دلچسب که گاهی خود را میانشان می یابید و می کوشید 
با توجه به توصیفات، چهره هایشان را در خیالتان تصور کنید. همه چیز این شهر 
ساحلیْ دقیق توصیف شده است، از جاده و خیابان ها گرفته تا کافه و ماشین ها 
و آدم هایش، حتی خلق وخوی شخصیت هایی که قبلاً آنجا زندگی می کرده اند. 
بنابراین، با خواندن هر صفحه از کتاب، موجی از خیال پردازی و تصور و تجسم، 

خواننده را فرامی گیرد.
در تمام داستان راوی در پیِ پیدا کردن خودش و هویتش است، همان  چیزی 
که خیلی از ما با آن بیگانه شده ایم، از خود واقعی مان فاصله گرفته ایم اما تصور 
می کنیم دیگران را خوب شناخته ایم. به راستی وقتی خودمان را نمی شناسیم، 

چطور می توانیم به فکر شناختن دیگری باشیم؟
»دریا« برای علاقه مندان به رمان های توصیفی با لحنی شاعرانه که مرز بین خیال 
و واقعیتش معلوم نیست، بی تردید انتخاب شایسته ای خواهد بود. ناگفته نماند که 
شخصیت های رمان در انتهای داستان دستخوش حوادثی می شوند که خواننده 

هرگز انتظارش را ندارد.

معرفی کتاب

»شهر خدا«
:: »فرناندو میرلس« :: 

از  تاریخ سینما  برتر  هفدهمین فیلم 
 IMDB در وب سایت  نگاه مخاطبان 
و اثری ساخته شده با بودجه ی اندک 
احتمالا  که  دلاری  میلیون   3.3
معروف ترین  به عنوان  آن  از  می شود 
یاد  امروز  به  تا  برزیل  سینمای  اثر 

کرد. 
یا   City of God خدا«،  »شهر 
Cidade de Deus، فیلمی متعلق 
با  که  است  میلادی   2002 سال  به 
اسم  همین  به  رمانی  روی  از  اقتباس 
و نوشته شده توسط پائولو لینز ساخته 
شد. فیلمی بزرگ سالانه، جنایی و درام 
به کارگردانیِ فرناندو میرالس و کاتیا لاند که بینندگان را به به فقیرترین و 
محنت زده ترین نقاط شهر ریو دو ژانیرو در دهه ی هفتاد میلادی می برد و 
قدم به قدم، قصه ی زندگی دو مرد جوان را برای شما به تصویر می کشد؛ 
انسان هایی که هرکدام مسیری متفاوت و مخصوص به خود را برای زندگی 

انتخاب کردند.
در یک طرف ماجرا راکت را داریم که در جایگاه یک عکاس تازه کار و در حال 
رشد، به مستندسازی از خشونت دیوانه واری می پردازد که به خاطر مصرف 

مواد مخدر، وارد محل زندگی او شده است.
 آن طرف داستان هم با جوزه زه په کیانو مواجه هستیم؛ یک دلال بلندپرواز 
مواد مخدر که از راکت و عکس های ثبت شده توسط او استفاده می کند تا 
میزان شهرت خود در محله های کثیف اطرافش را افزایش دهد! چرا؟ فقط به 
این هدف که شانس بیشتری در مقابله با رقیب خود در جهان تولید و فروش 

مواد مخدر داشته باشد! 
حالا فضاسازی های خاص فیلم، خلاصه ی داستان جذب کننده ی آن، جدیت 
و تلخی قابل توجه این اثر و مطلقا پرتغالی زبان بودنش را به علاوه ی تدوین 
فرناندو  ساخته ی  سکانس های  از  بسیاری  تنش زای  کارگردانی  و  معرکه 
میرالس کنید تا بفهمید چرا اگر هنوز City of God را ندیده اید، باید هرچه 

زودتر سراغ انجام این کار بروید.

معرفی فیلم

»روشن کن آهنگ های
 خاموش را«

:: »دايانا کرال«  :: 

دهه ی  از  عمده ای  بخش  کرال  دایانا 
2010 میلادی را صرف کشف و تجربه در 
حوزه ی کم مخاطب تر موسیقی امریکایی 
آلبوم   Glad Rag Doll است.  کرده 
او در سال 2012 بیش از هر چیز وام دار 
موسیقی جز دهه ی 1۹20 و 1۹30 بود، 
Wallflower آلبومش در سال 2015 
روی ملودی های پاپ و راک تمرکز داشت 
آلبوم  در  پیانیست  و  خواننده  این  اما 
 Turn Up the Quiet جدیدش که
نام دارد به استانداردهای آشنای »کتاب 
بزرگ آهنگ های امریکایی« )مجموعه ای 
قطعات  تاثیرگذارترین  و  مهمترین  از 

پاپیولار و جَز امریکایی( بازگشته است.
دایانا کرال در این آلبوم بار دیگر با تامی لی پوما تهیه کننده ی آلبوم او در سال 
200۹ همکاری کرده و گروه نوازندگان او در قطعات مختلف بین تریو، کوارتت 
و کوئینتت تغییر می کنند. هرچند آلبوم میان این سه ترکیب تجزیه پذیر 
نیست اما به نرمی از یکی به دیگری حرکت می کند و این حرکت گاهی قابل 
تشخیص نیست زیرا تمرکز اصلی روی کرال، پیانیست گروه است. صدای او 
غالبا به زمزمه نزدیک است – انتخاب مناسبی برای فضای رمانتیک و رویایی 
آلبوم و بعلاوه تاکیدی بر اهمیت عنوان آلبوم – و این کیفیت زمزمه وار با 
پیانوی نحیف کرال و تاکید ترتیبی اجرا بر هر یک از نوازنده های برجسته ی 

او همخوانی دارد.
با این حال آن چه بیش از هرچیز تاثیر گذار است یکپارچگی این آنسامبل ها و 
اتحاد آن ها در روح و رویکردشان است که این همه به لطف رهبر آن ها محقق 
شده است. کرال برای آلبوم Turn Up the Quiet دید مشخص و روشنی 
دارد او همه چیز را مه گرفته و کم رنگ می خواهد، آلبومی مناسب برای پایان روز. و 
اما نتیجه بسیار برازنده است چراکه در پایان آنچه به گوش ما می رسد اثری ساده 

و لطیف است.

معرفی موسیقی

محمد حسین سیفی - فیلم سینمایی »تخته 
گاز« احتمالا اولین ساخته بلند »محمد آهنگرانی« 
در مقام کارگردان است چرا که هیچگونه اطلاعات 
موثقی از او جز ساختن همین یک فیلم وجود 
ندارد. اما نویسنده این فیلم »مهدی علی میرزایی« 
است که پیش از این بار ها و بارها اسمش را در 
فیلم های کمدی سالهای اخیر سینمای ایران 
شنیده ایم. علی میرزایی قبل از تخته گاز، سابقه 
»هفت  »کاتیوشا«،  های  فیلم  در  نویسندگی 
از  معکوس«، »پارادایس«، »در مدت معلوم« و 
همه مهم تر »گشت ارشاد« را در کارنامه دارد 
و سال گذشته نیز علی میرزایی اولین فیلم بلند 
خودش را جلوی دوربین برد و در جشنواره فیلم 
فجر اکران کرد. »پالتو شتری« نام فیلمی بود که 
مهدی علی میرزایی آن را کارگردانی کرد و با 
استقبال نصفه و نیمه ای هم در جشنواره نیز رو به 
رو شد. اما ماجرای تخته گاز با پالتوشتری و اکثر 
نوشته های مهدی علی میرزایی کاملا متفاوت 
است. ما در تخته گاز با فیلمی طرف هستیم که 
اساسا بیشتر به یک »شوخی مبتذل« شبیه است 

تا یک فیلم سینمایی.
خانواده  زندگی  از  روز  چند  ماجرای  فیلم 
»سلیمان« با بازی »سام درخشانی« و »پروانه« 
با بازی الهام حمیدی است که علیرغم داشتن 
دو فرزند، زندگی سرد و کم رمغی دارند. سلیمان 

از این شرایط راضی نیست و قصد دارد در روند 
زندگی خود تغییری ایجاد کند. او در این مسیر، 
از دوستش »ستار« با بازی »کامبیز دیرباز« هم 
کمک می گیرد و ایده هایی مانند ورزش کردن، 
دخترش  معلم  با  مجدد  ازدواج  استایل،  تغییر 
با بازی »رز رضوی« و... را دنبال می کنند. در 
همین فی ما بین، زندگی ستار هم درگیر یک 
رابطه عاشقانه با همکارش در آژانس هواپیمایی 
است که و آقای مجد )با بازی داریوش فرهنگ( 
که رئیس آژانس است، بخاطر این رابطه ستار را 
برای مدتی اخراج می کند. ستار هم سعی می 
کند از آقای مجد »آتو« بگیرد و در این راه متوجه 
می شوند آن ها در حال قاچاق دختران ایرانی به 
دوبی هستند ! سر بزنگاه که می خواهند مچ آن 
ها را با شیخ عرب نشین بگیرند، معلوم می شود 
اتفاقا آقای مجد خیلی هم وطن فروش هستند و 
دارند شیوخ عرب را بازی می دهند تا آن ها را 
تنبیه کند ! سلیمان هم در نهایت متحول می 
شود و از تصمیم برای خیانت به همسرش صرف 
نظر می کند و خوش و خرم سر زندگانیش باز می 
گردد اما بزرگترین تحولش این است که نسبت به 
فرزندانش سخت گیری نمی کند و اجازه می دهد 

آن ها دوست دختر / دوست پسر داشته باشند !
تمام قصه فیلم را برایتان شرح دادم و امیدوارم 
چیزی از قلم نینداخته باشم. این پلات داستانی 

شما را یاد الگوی خاصی نمی اندازد؟ بله دقیقا 
و  است  انقلاب  از  قبل  های  فیلمفارسی  مانند 
البته چندین مرحله متبذل تر چرا که حداقل آن 
فیلمفارسی یک قصه سر و شکل داری داشتند و 
می شد برای آن ها درباره »فیلمنامه«شان حرف 
زد و حداقل به یک الگوی مشخصی در روایت و 
قصه رسید. اما ظاهرا باید تخته گاز را بگذاریم کنار 
فوجی از فیلم هایی که در سال های اخیر تولید 
می شوند و نه قصه می فهمند، نه کارگردانی ، نه 
کمدی و نه حتی »ابتذال« ! این فیلم ها اکثرشان 
روی ابتذال را هم سفید کرده اند و خیال می کنند 
با چهار تا جمله مثل »بکش پایین« می توانند 

صحنه های مفرج ایجاد کنند.
همواره گفته می شود که هدف از ساخته شدن 
این فیلم ها خلق لحظات شاد است و جامعه 
نیاز به خنده دارد و باید از افسردگی دوری کرد. 
بهانه  این  به  فیلم هایی  میبینیم که  اما حالا 
تولید شده اند که از اساس مبنا را روی توهین 
به شئور مخاطب گذاشته اند چرا که اصل اول 
یعنی »قصه« کوچکترین جایگاهی در این فیلم 
ایده  یک  سازنده،  آقایان  ندارد.  و  نداشته  ها 
چند خطی که هرچقدر جنسی تر باشد بهتر 
است می نویسند،چهار تا صحنه بزن برقص هم 
میگیرند، بازیگرای شناخته شده تلویزیون را هم 
ردیف می کنند و زن ها را با گریم ترگل ورگل 

توشات  تا  چهار  فرستند،  می  دوربین  جلوی 
)نمای دو نفره( از زن و مرد قصه هم می گذارند 
و خیال می کنند مشکل افسردگی جامعه را 
رفع کردند و فیلم کمدی ساخته اند ! غافل از 
اینکه هیچکدام از این فاکتورها چیزی فراتر از 

»ابتذال« نمی دهند.
اینکه اصرار دارم »تخته گاز« خالی از هرگونه قصه 
است دلیلش این است که تمام رخدادها و کنش 
ها حتی حساس ترین های آن ، بر اساس »اتفاق« 
و »حادثه« شکل میگیرد و هیچ گونه زمینه چینی 
قبلی ندارد. برای مثال در نقطه اوج که قرار است 
مچ آقای مجد در داخل استخر با شیخ عربی گرفته 
شود، بدون هیچ زمینه چینی می فهمیم که ای 
دل غافل چقدر این آقای مجد وطن فروش بوده ! 
وبعد هم که آن دیالوگ های گنده تر از دهان فیلم 
را می گوید. یا مثلا در سکانسی که سلیمان برای 
خیانت به منزل معلم دخترش )رز رضوی( در 
انتهای فیلم می رود، به یک باره در پله ها حالش 
بد می شود و نفسش میگیرد و نمی تواند خیانت 

کند و به خانه برمیگردد. رز رضوی هم به مبتذل 
ترین شکل ممکن آن دیالوگ فیلمفارسی های 
قبل انقلاب که »مرد مثل سلیمان کم پیدا می 
شود« را می گوید و با همین دو نقطه اوج، فیلم 

تکلیف تحول کاراکترهایش را مشخص می کند.
جناب فیلمساز به همین مباحث هم اکتفا نکرده 
و یک سری مفاهیم فلسفی و جامعه شناسانه و 
روانشناسانه هم در فیلم خود جای داده. برای مثال 
یک نوکی به »قاچاق دختران ایرانی به دوبی« ، 
یک نوک به »ازدواج موقت«، یک نوک به »آزادی 
نوجوانان برای داشتن روابط نامشروع«، یک نوک 
»سردی  جامعه«،  شوهران  و  زنان  »جدایی  به 
در  نویسندگی  »اوضاع  زن«،  و  مرد  بین  روابط 
ایران«، »مهاجرت جوانان« و... هم میزند و دلش 
می خواهد به همه این مباحث در بستر این سفره 
مبتذلی که پهن کرده است بپردازد. فیلمساز در 
روایت قصه خودش درمانده است چه برسد به 
این مباحث که در بیان هیچکدام از سطح فراتر 

نمی رود.
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در حاشیه

10 قابلیت اپل  واچ که کار شما را راحت تر می کند؛

از »تبدیل به ریموت کنترل« تا »ساخت میانبر برنامه های دیگر«

دزدهاي پاچه پایین

ورزشی

قابلیتهای  به  واچ  اپل  هوشمند  ساعت های 
متعددی مجهزند که به کاربران اجازه می دهد کار 
و فعالیت های موردنظر خود را بسیار راحت تر از 

حالت معمول انجام دهند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا با توجه 
به افزایش روزافزون محبوبیت و استقبال بی نظیر 
کاربران و علاقمندان از ساعت های هوشمند و هم 
زمان با رکود بی سابقه در بازارهای جهانی موبایل، 
شرکت های  و  تکنولوژی  غول های  از  بسیاری 
تولیدکننده گوشی به سمت و سوی تولید، طراحی 

و عرضه ساعت های هوشمند روی آورده اند.
یکی از نخستین و موفق ترین ساعت های هوشمند 
موجود در جهان، اپل واچ است که در سال های 
اخیر از زمان عرضه اولین نسل از آن، با استقبال 
به  علاقمندان  و  کاربران  سوی  از  بی نظیری 

محصولات تکنولوژی مواجه شده است.
اینسایدر،  بر اساس گزارش وب سایت بیزینس 
شاید شما نیز جزو آن دسته از کاربرانی باشید 
ساعت های  از  استفاده  و  خریداری  برخلاف  که 

هوشمند اپل واچ، از قابلیت و ویژگی های متعددی 
که این گجت های هوشمند و پوشیدنی دارند و 
می توانند در تسهیل انجام امور مختلف به کاربران 

کمک کنند، آگاهی و اطلاعی ندارند.
در این فهرست به 10 قابلیت و ویژگی که در 
و  دارد  وجود  واچ  اپل  هوشمند  های  ساعت 
زندگی را برای کاربرانش راحت تر می کند خواهیم 

پرداخت:
1. اپل واچ قابلیت تبدیل به یک ریموت کنترل 

را دارد
ساعت های هوشمند اپل واچ قادرند به یک ریموت 
کنترل برای جابجا کردن کانال های تلویزیون و 
سایر دستگاههای الکترونیکی و هوشمند تبدیل 

شوند.
2. اپل واچ، مک بوک شما را باز می کند

کاربران می توانند قفل و رمز لپ تاپ های مک 
توسط  را  اپل  توسط  شده  داده  توسعه  بوک 
ساعت های هوشمند اپل واچ باز کرده و از آن به 
منظور انجام کارهای موردنظر خود استفاده کنند.

اپلیکیشن های  برای  میانبر  گزینه  می توانید   .3
پرکاربرد خود را بسازید

یکی دیگر از کارهایی که به افزایش سرعت کاربران 
از  استفاده  با  فعالیت های مدنظر خود  انجام  در 
اپل واچ کمک می کند، گزینه  ساعت هوشمند 
میانبر ) short cut( است که به کاربران این 
امکان را می دهد بدون نیاز به پیدا کردن اپلیکیشن 
های موردنیاز خود ، یک میانبر برای آن بر روی 
زمان  کمترین  در  تا  کنند  ایجاد  اصلی  صفحه 

ممکن، به آن دسترسی پیدا کنند.
۴. در صورت مواجه با استرس، از اپلیکیشن تنفس 

اپل واچ بهره ببرید
اپل واچ  ساعت های  در   Breathe اپلیکیشن 
به کاربران اجازه می دهد تا در صورت مواجهه با 
شرایط استرس زا، به کاربران کمک و یادآوری کند 
که در فواصل زمانی کم ، تنفس عمیق شکمی 
انجام دهند چراکه تحقیقات علمی نشان می دهد 
تکرار این عمل در کاهش استرس و اضطراب موثر 

واقع می شود.

5. با اپل واچ گوشی آیفون خود را پیدا کنید
و  کرده  گم  را  خود  آیفون  گوشی  کاربران  اگر 
قادر   ، را کجا گذاشته اند  فراموش کنند که آن 
خواهند بود در کمترین زمان ممکن با استفاده 
از قابلیت find my phone موجود در ساعت 

هوشمند اپل واچ خود آن را پیدا کنند.
6. با اپل واچ عکس بگیرید

در بسیاری از مواقع ، کاربران ترجیح می دهند که 
از دوربین گوشی خود استفاده نکنند و بجای آن 

، از دوربین ساعت هوشمند خود استفاده کنند.
۷. اطلاع از وضعیت آب و هوا با اپل واچ

کاربران می توانند بدون نیاز به جستجوی وضعیت 
آب و هوا در گوشی خود، با لمس تنها یک گزینه 

وضعیت آب و هوایی را پیگیری و مشاهده کنند.
8. بدون نیاز به گوشی، تماس های خود را پاسخ 

داده و یا رد کنید  
کاربران ساعت های هوشمند اپل واچ، قادر خواهند 
بود تماس های دریافتی خود را بدون نیاز به دست 

زدن به گوشی خود، پاسخ داده و یا رد کنند .

۹. امکان پرداخت مالی و پولی از طریق اپل واچ
کاربران همچنین می توانند توسط اپل واچ بدون 
پرداخت  پلت فرم های  طریق  از  ورود  به  نیاز 
گوشی های آیفون، قبض ها و بدهی های موردنظر 

خود را پرداخت کنند.
10. به موسیقی های موردعلاقه خود با اپل واچ 

گوش فرادهید
کاربران می توانند به اهنگ و موسیقی های مورد 
علاقه خود با استفاده از اتصال به ساعت هوشمند 

اپل واچ گوش فرا دهند.

 این ها »دزد پاچه ورمالیده« نیستند اتفاقا پاچه 
هایشان پایین است با نیم من ریش و تسبیح  شاه 
مقصود به دست. در محکمه ذکر هم مي گویند و 

هزار صلوات هم نذر کرده اند این ها دزد نیستند 
بلکه همیاران مختلس هستند.

واقعا در دزدي شیوه اول آن ها به حکم توصیه 
اکید دین مبین »تعاونوا علي البر و التقوي« است 
و مصداق بارز ان  اکبپ هاي ترکیبي دزدي به 

شرح زیر است:

یک نفر نورچشمي از اخوین یا فرزندان یا نوادگان 
مقامي عالي، آشنا به دلالي، ترجیحا مذکر براي 
به  زنان  حقوق  هاي  طرح  همه  به  کجي  دهن 
خصوص تماشاي فوتبال و تحریک شدن از طریق 
شورت و پوست آرنج به دلیل شباهت به نارنج 2- 
یک نفر مقام  میاني کشوري ترجیحا عقده اي و 

آشنا به شیوه خوردن »دلمه اي« با لقمه هاي »کله 
گربه ای« و معتقد به مکروه بودن اغذیه فرنگي 
به استثناي سفرهاي درماني و جنگي و دیدن 
فرزندان از روي دلتنگي )!( و نهایتا یک نفر واسطه 
بین این گروه سه نفره خوب و نجیب زاده ولي 
حرام لقمه به عنوان »هیئت مفت گیره« با اندسته 

از کارمندان رشوه بگیر دیواني از همه جا و البته بي 
ریشه و  قابل سر به نیست شدن...

مزایاي این متد زیاد است از جمله: 1- زود لو نمي 
برود  لو  رود چون تک خوري نیست. 2- وقتي 
یاوران و وثیقه گذاران زیادي دارند چون همه را 
آبستن کرده اند و نهایتا و بهتر از همه اینکه مي 
شود همه گناهان را انداخت گردن یکي و آن یکي 
را فرستاد پي آن یکی؛ همان »آن یکی« که با 
یاري گروه مرکب پرید و رفت یواشکي و فرستاد از 

ونکوور کانادا براي ما شیشکي...!

سعید  شفیعیان
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پرسپولیس  تیم  سرمربی  کالدرون  گابریل 
پس از بازی مقابل سایپا گفت:  دیدید که 
گل  دو  و  دادیم  انجام  اشتباه  دو  دفاع  در 
جوان  بازیکنان  به  امروز  ما  اما  خوردیم 
ادامه  را  کار  این  هم  باز  و  دادیم  میدان 

خواهیم داد.
ترکیه  اردوی  از  او  اینکه  درباره  کالدرون 
با محسن خلیلی دچار  آیا  و  بوده  ناراضی 
چالش شده است، افزود: من هیچ مشکلی 
با خلیلی ندارم اما واقعیت این است که ما 

نتوانستیم آنجا بازی دوستانه انجام دهیم.
جذب  خصوص  در  پرسپولیس  سرمربی 
یک  من  داشت: گزینه  اظهار  هم  مهاجم 
گزینه آفریقایی و یک بازیکن برزیلی است 

و من این دو بازیکن را از باشگاه درخواست 
کرده ام.

وی درباره جدایی سروش رفیعی و شایان 
مصلح هم خاطرنشان کرد: جدایی این دو 
بازیکن با تصمیم من بود چرا که قوانینی 
می بند  را  ما  پای  و  دست  که  دارد  وجود 
و ما باید بازیکنان را انتخاب می کردیم. از 
کنعانی زادگان  و  امیری  وحید  دیگر  طرف 

به ما اضافه شدند و باید جا باز می کردیم.
بازیکن  دیگر  اینکه  خصوص  در  کالدرون 
جدا شده پرسپولیس کیست، ادامه داد: باید 
با خود بازیکن در این باره صحبت کنم اما 

قبل از آن باید یک مهاجم جذب کنیم.
وی در مورد اینکه تصمیم برای کنار گذاشتن 

بازیکن جدید گرفته تصریح کرد، ما جمعه 
باید بازی کنیم و این دو بازی به ما اجازه 
می دهد تا بازیکنان را بشناسیم همانطور که 
شما هم بازیکنان را می شناسید. برخی از 
بازیکنان به سطح خوبی رسیده اند و برخی 
هنوز جای کار دارند. اما در لیگ نمی توانیم 
بازیکنان را بشناسیم و باید اینجا با بازیکنان 

آشنا شویم.
بیرانوند  اینکه  درباره  پرسپولیس  سرمربی 
افزود:  و علیپور شانس لژیونر شدن دارند،  
من  از این مسئله اطلاع ندارم اما بیرانوند 
بهترین دروازه بان آسیا است و معلوم است 
که می خواهم بماند اما باید این سؤال را از 

او بپرسید.

کالدرون پس از اشتباهات بیرانوند مقابل سايپا؛

بیرانوند بهترين دروازه بان آسیا است 

محمدحسین سیفی

هفته گذشته پس از کش و قوس های فراوان 
بر سر آمدن »مهدی طارمی« به پرسپولیس، 
این مهاجم ایرانی لژیونر اروپایی شد و با باشگاه 
»ریو آوه« پرتغال قرارداد امضا کرد و از فصل 
آینده در لیگ پرتغال توپ خواهد زد. طارمی 
که با درخشش در جام ملت های آسیا و قبل 
از آن در پرسپولیس نتوانسته بود راهی یک تیم 
اروپایی شود، این فصل از طریق »الغرافه قطر« 
راهی اروپا شد و توانست به رویایی که همیشه 
در سر داشته، جامه عمل بپوشاند. اما خب 
مساله ای که وجود دارد این است که طارمی 
اولین بازیکنی نیست که از یک تیم عربی راهی 

اروپا می شود و احتمالا آخرین آن هم نیست.
در سال های اخیر و در فوتبال ایران اینگونه 
جا افتاده است که حضور در لیگ های عربی 
بازیکنان  برای  فنی  با شکست  مواقع  اکثر 
ایرانی همراه می شود و فقط دستاورد مالی 
برای آن ها داشته است. از این رو بازیکنی که 
راهی این لیگ می شود باید قید لژیونر شدن 
را بزند ! اگرچه فرضیه غلطی هم نیست و 
بسیاری از بازیکنان ایرانی که برای پول به این 
لیگ ها رفتند با افت شدید در بازی خود رو به 
رو شده و نتوانستند بعد از حضور در لیگ های 
امارات و قطر به پیشرفت خود ادامه دهند. 
با این وجود اما چند بازیکن ایرانی  مهم هم 
بودند که حضور در این لیگ ها برای آن ها 
سکوی پرتاب شده و توانستند در اروپا لژیونر 
شوند. لیگ هایی مانند لیگ ستارگان قطر در 
سال های اخیر رشد چشمگیری داشته است 
و بیراه نیست اگر بگوییم وضعیت لیگ های 

عربی روز به روز درحال جلو زدن از لیگ برتر 
خودمان است.

حال به بهانه رفتن مهدی طارمی از الغرافه 
قطر به باشگاه ریو آوه پرتغال، چند انتقال 
خوب بازیکنانی ایرانی از لیگ های عربی به 

اروپا را مرور می کنیم ؛

شهریار فوتبال ایران ؛ از قطر به آلمان
علی دایی بدون شک یکی از بهترین مهاجمان 
برای  دایی  است.  کهن  قاره ی  فوتبال  تاریخ 
رسیدن به فوتبال اروپا، رفتن از راه لیگ های 
کشورهای عربی را انتخاب کرد و موفق هم 
قزاستان  آلیمای  مقابل  بازی  از  بعد  او  شد. 
بود که پرسپولیس را ترک کرد و در شهریور 
ماه سال 13۷5 راهی السد قطر شد. او بعد از 
یک فصل حضور در این تیم موفق شد لژیونر 
فوتبال ایران در اروپا شود. آرمینیا بیله فلد اولین 
باشگاه علی دایی در اروپا بود. این باشگاه آلمانی 
قبل از جام جهانی 1۹۹8 فرانسه دو بازیکن 
ایرانی علی دایی از السد قطر و کریم باقری از 
پرسپولیس را به خدمت گرفت. با وجود اینکه 
در پایان فصل بیله فلد به دسته پایین تر سقوط 
کرد اما حضور در این تیم سکوی پرتاب مهاجم 
گلزن تیم ملی شد و او از این تیم توانست خود 
را به بهترین تیم آلمان بایرن مونیخ برساند و 
در دومین فصل حضورش در آلمان در جمع 

باواریایی ها توپ بزند. 

جادوگر ؛ سومین ایرانی بایرن
علی کریمی بعد از درخشش در پرسپولیس 
داشت  که  متعددی  پیشنهادهای  وجود  با 
ترجیح داد لیگ امارات و باشگاه الاهلی را 
برای ادامه ی فوتبال خود انتخاب کند. کریمی 
در الاهلی ستاره ی تیمش شد و همراه با این 
تیم جام حذفی امارات را کسب کرد. کریمی 
بازیکن محبوبی در امارات بود و توانست در 
یک فصل بهترین بازیکن خارجی لیگ امارات 
و در فصل دیگر بهترین بازیکن لیگ شود. 
کریمی که دو قهرمانی در جام حذفی امارات 
همراه با الاهلی داشت، بعد از درخشش در 
این تیم با پیشنهاد بهترین تیم آلمان بایرن 
مونیخ رو به رو شد. او که موفق شده بود 
بهترین بازیکن سال قاره ی آسیا هم شود در 
نهایت به عنوان اولین خرید بایرن در فصل 
06-2005 معرفی شد تا او هم مانند دایی 
موفق شود با حضور در لیگ کشورهای عربی 

راهی آلمان شود. 

از شارجه به اوساسونا
با عملکرد خوبی که در پاس  جواد نکونام 
تهران داشت با پشنهادهای خوب خارجی رو 
به رو شد. کایزرسلاترن آلمان یکی از تیم هایی 

اما پاسی ها  بود که به نکونام پیشنهاد داد 
اجازه ی حضور این هافبک باهوش فوتبال 
ایران در این تیم را ندادند و نکونام راهی لیگ 
امارات شد. الوحده اولین تیم نکونام در امارات 
بود. نکونام که کلا نیم فصل در امارات و در دو 
تیم الوحده و الشارجه  بازی کرد، با عملکرد 
قابل قبول در جام جهانی 2006 آلمان راهی 
فوتبال اروپا شد. او بعد از نیم فصل حضور 
در امارات راهی شهر پامپلونا و تیم اوساسونا 
شد. نکونام در اوساسونا موفق به گلزنی مقابل 

بارسلونا و رئال مادرید شد.

دومین ترانسفر از شارجه به اوساسونا
مسعود شجاعی با درخشش در باشگاه سایپا 
بود که  او در فصل 2006-0۷  لژیونر شد. 
راهی لیگ امارات شد. شجاعی همان تیمی 
را انتخاب کرد که جواد نکونام از بازی در آن 
راهی فوتبال اروپا شد. هافبک خلاق تیم ملی 
بعد از دو فصل حضور در الشارجه، همبازی 
اوساسونا  تیم  به  و  شد  اسپانیا  در  نکونام 
پیوست تا او هم از حضور در لیگ کشورهای 
عربی پیشرفت کند و در اروپا لژیونر شود. 
شجاعی که از لیگ امارات به لالیگای اسپانیا 
رسید، تنها بازیکن ایرانی  است که حضور در 
3 دوره از رقابت های جام جهانی را در کارنامه 

دارد.

نگاهی به آخرین وضعیت پنجره ترانسفر 
تابستانی 2019

از نیمار و پوگبا تا مگوایر و زاها
اینجا  به  تا   ،201۹ انتقالات  و  نقل  تابستانی  پنجره 
اتفاقات زیادی را به خود دیده است و انتظار می رود در 
هفته های پایانی نیز، نقل و انتقالات دیگری رقم بخورد. 
پنجره تابستانی ترانسفر برای تیم های انگلیس )برای 
خرید بازیکن( هشتم آگوست، ساعت 1۷ و 30 دقیقه 
به وقت محلی بسته می شود. اما سایر تیم های اروپایی 
این فرصت را دارند تا پایان آگوست بازیکنان مدنظر خود 

را جذب کنند.
پل پوگبا و نیمار شاخص ترین چهره ها در بازار اروپایی نقل 
و انتقالات به شمار می آیند. نیمار به این نتیجه رسیده 
که رفتنش به پاریسن ژرمن اشتباه بوده و می خواهد این 
اشتباه را جبران کند. اما بارسلونا در این تابستان 108 
میلیون پوند برای خرید گریزمن هزینه کرده و بازگرداندن 
نیمار به این راحتی نیست. شرایط پل پوگبا نیز به دلیل 
قیمت درخواستی یونایتد، تقریباً همچون پرونده نیمار 
است. شیاطین سرخ 1۷0 میلیون پوند قیمت روی پوگبا 
گذاشته اند، حال آنکه رئال مادرید قیمت وی را 100 و 

نهایتاً 120 میلیون پوند برآورد می کند.
بیل هنوز با رئال مادرید قرارداد دارد و تا همین یک هفته 
پیش نیز مصر به ماندن در مادرید بود. اما با مصاحبه 
اخیر زیدان اوضاع فرق کرده است. سرمربی رئال مادرید 
بعد از بازی دوستانه تیمش در آمریکا، عنوان کرده بود 
بیل در یک قدمی خروج از این تیم قرار دارد. بیل از 
زمان انتقال 85 میلیون پوندی به رئال مادرید، دوران 
نسبتاً خوبی را در مادرید پشت سر گذاشت، ولی با حضور 
زیدان در برنابئو، اوضاع کمی تغییر کرد. در راه خروج بیل 
از مادرید، مسائل زیادی وجود دارد، از هزینه انتقال گرفته 

تا دستمزد نجومی گرت بیل.
کونته به شدت به دنبال لوکاکو است و صریحاً این موضوع 
را اعلام کرده است. لوکاکو نیز مشتاقانه در فکر حضور در 
اینتر است. اما دو باشگاه در زمینه مالی با هم اختلاف 
دارند. درست مثل تابستان 201۷ که یونایتد به دنبال 
پریشیچ بود و اینتر روی مبلغ خاصی تاکید داشت، این 
بار اتفاق برعکس رقم خورده است و یونایتد مصرانه روی 

قیمت درخواستی خود تاکید دارد.
رسانه ها  تیتر  در  نامش  که  است  بازیکنی  دیگر  زاها 
دیده می شود، آرسنال به دنبال جذب اوست ولی رقم 
درخواستی پالاس نزدیک به 80 میلیون پوند است، و این 
باشگاه لندنی بعد از فروش فن بیساکا، نیازی به فروش 
زاها حس نمی کند. گفته می شود اورتون نیز به جذب 
زاها فکر می کند ولی مشخص نیست تیمی برای زاها 80 

میلیون خرج می کند یا خیر.
انتقالات  و  نقل  بازار  در  شاخص  بازیکن  دیگر  مگوایر 
موافقت  مگوایر  فروش  با  لسترسیتی  است.  انگلیس 
کرده است به شرط آنکه یونایتد راضی به پرداخت رقم 
رکوردشکن برای خرید وی شود. لسترسیتی برای فروش 
مگوایر رقمی بین 80 تا ۹0 میلیون پوند درخواست کرده 

است.

دریچه
سکوی پرتابی به نام »لیگ های عربی«

از شهریار و جادوگر تا آقای »خیریت«


